
Lars Johansson (ordförande)•
Niklas Ohrmér (sekreterare)•
Kjell Widell (kassör)•
Alexander Nordh (ledamot)•
Jessica Höglund (ledamot)•
Björn Aldén (ledamot)•
Daniel Amneklev (suppleant) •

Närvarande

Ordförande Lars Johansson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.○

Björn, ny i styrelsen, presenterade sig och resterande ledamöter presenterade sig för Björn.○

7 ordinarie ledamöter fanns närvarande, styrelsen därmed beslutsmässig. ○

Mötets öppnande1.

Minnesanteckningar från föregående möte gicks igenom.○

Aktivitetslistan diskuterades (se aktivitetslista)○

Föregående protokoll2.

○

Medlemslista3.

Enligt aktivitetslista○

Anläggningen - (Värme, varmvatten, kallvatten, belysning, dagvattenavlopp, garage, gångar, kulvertar, grönområden, lekplatsen)4.

Planeras senare, preliminärt i Oktober.○

Nästa städdag5.

Hemsidan är ganska svåradministrerad och sekreteraren ser över hur vi kan förenkla 
administrationen. 

○

Hemsidan6.

Det diskuterades om hur vi ska informera medlemmarna på bästa sätt. Vid viktig 
information ska det informeras både via mail, hemsidan och i brevlådan.

○

Utskick till medlemmar7.

Ekonomi8.

Dagordning

Likvida medel 423 000 •
Sparmedel 302 000 •
Fodringar delägare 0 •
Skulder 70 000 •
Hypotekslån 22 000•

Ekonomirapport per den 10:e juni 2019: 

Mötet fastslog att i och med ny styrelse så ska även firmatecknare utses.

Firmatecknare för föreningen utses:

Firmatecknare○

Övriga punkter10.

2019-06-10
Protokoll Styrelsemöte Råssla Anläggningssamfällighet 
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Lars Johansson 640912-1974□
Jessica Höglund 700228-1900□
Kjell Widell 350405-2311□

Firmatecknare för föreningen utses:

Nästa möte är 2019-09-09 18:30 Hos Daniel i 2C○

Nästa möte11.

Mötets avslutande12.
Lasse tackar för visat intresse och mötet är avslutat.•

Protokollet skrivet av sekreterare Niklas Ohrmér

Aktivitet/beslutsärende Ansvarig Tidplan Status Kommentar

Vissa eluttag fungerar inte i 
carportarna

Kjell Löpande Klart

Info om vad som kastas i 
containern på städdagen

Inför och på 
städdagen

Klart

Förslag på att köpa in en släpkärra 
till området

Daniel Årsmötet Klart Blir ingen kärra.

Slang samt ventiler vid ingående 
vatten är en riskfaktor.
Kostnadsförslag tas fram för att 
åtgärda samtliga hushåll

Alexander Nästa 
styrelsemöt
e

Pågående Beslutades på 
årsmötet. Planering 
pågår.

Vissa lampor trasiga i carportarna Daniel Löpande Klart

Behov av rengöring av glasen till 
lamporna i carportarna

På 
städdagen

Klart

Kontakt med rörmokare och 
hushåll om köksavlopp

Ingemar Löpande Klart

Nya lock för att byta ut de trasiga i 
krypgrunden

Alexander Löpande Klart

Åtgärda staketet i pulka- backen Ingemar Löpande Klart

Alexander kan vara kontaktperson 
värme/vatten i området 

Ingemar Löpande Pågående

Kjell kollar upp vilka som är 
ansvariga för panncentralen

Kjell Löpande Klart

Kontakta Nomor betongstationer 
för att flytta placering av ett par 
stationer

Lars Löpande Klart

Införskaffning bättre "vägbulor" Alexander Löpande Klart

Avloppssystemen i området Kommande

Hög fart i området och på 
grusvägen mot fotbollsplanen

Alla Löpande - Vi får hjälpas åt att 
prata med de som 
kör för fort.

Uppdatera hemsidan Niklas Löpande Pågående
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Uppdatera hemsidan Niklas Löpande Pågående

Kontakta Nodra angående 
kranarna för inkommande vatten 
och vad vi planerar att göra.

Alexander Augusti Pågående

Montera ned de gamla 
oljebrännare

Alexander Löpande Pågående När tid finns för Alex.
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